
ЖИТОМИРСЬКА РАЙОННА РАДА 

7 скликання 

 

     ПРОТОКОЛ № 5 

засідання постійної комісії з питань 

бюджету і комунальної власності 

 

від 31 липня 2018 року                                                                     м.Житомир 

 

Малий зал засідань                                                                              10-00 год. 

 

Всього членів комісії – 11. 

 

У   роботі   комісії  взяли  участь  9  депутатів:  Котвицький С.В., Голік Т.І.,   

Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Медведюк О.В.,  Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  

Журавель Г.М., Парфентієва Т.М.   

 

Відсутні – 2: Шахова О.П.,   Михайлов А.М. 

 

На початку засідання зареєструвалися 7 депутатів: Котвицький С.В., 

Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  

Журавель Г.М. 

      У процесі роботи комісії на засідання прибули ще два депутати районної 

ради, члени постійної комісії:  Медведюк О.В., Парфентієва Т.М.   

 

У роботі комісії взяли участь: 

1. Микитюк С.М. – голова райдержадміністрації 

2. Стах В.М. – заступник голови районної ради 

3. Подорожна Т.Л. – керуючий справами виконавчого апарату районної 

ради 

4. Ходоровська Н.В. – начальник управління фінансів РДА 

5. Вакулюк Л.І. – начальник управління праці та соціального захисту 

населення РДА 

6. Давиденко С. О. – начальник відділу освіти РДА 

7. Мирна І.О. – завідувач сектору у справах сім’ї, молоді і спорту РДА 

8. Котвицька Т.О. – державний реєстратор відділу державної реєстрації РДА 

9. Собко Т. Д. – головний лікар комунальної установи «Центральна районна 

лікарня» районної ради 

10. Горбенко Г.В. – головний лікар комунальної установи «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» районної ради 

11. Поліщук В.Л. – директор КЗ «Початковий спеціалізований мистецький 

навчальний заклад  «Новогуйвинська музична школа» Житомирська районна 

рада 

12. Юрчук Святослав Євгенович – директор КП «Архітектура» 

Житомирської районної ради 

13. Слідзевський І.Р. – юрист Глибочицької сільської ради ОТГ 

14. Загоровський В.М. – головний спеціаліст з питань режимно-секретної,  

мобілізаційної роботи  апарату РДА 



15. Стретович Н.В. – директор комунального підприємства «Центральна 

районна аптека №118» районної ради 

16. Депутати районної ради: Рєбдєв Я.А., Уницький С.О., Гребенюк О.П. 

17. Данюк І.В. – помічник вихователя ДНЗ «Веселка» Березівської сільської 

ради 

18. Малиновський А.В. – житель с. Березівка 

19. Добринчук В.О. – державний реєстратор Березівської сільської ради 

20. Чернуха С.А. – Березівський сільський голова 

21. Працівники виконавчого апарату районної ради 

22. Представники засобів масової інформації: газети «Приміське життя» - 

Юхимчук С.М., газети « Сільське життя» - Денисюк О.М. 

 

СЛУХАЛИ: Про початок роботи постійної комісії. 

ВИРІШИЛИ: Розпочати засідання комісії. 

     Результати голосування: 

«За» -  7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Мусійчук 

Р.М., Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, звернувся до 

депутатів дотримуватися вимог Законів України «Про запобігання корупції» та 

«Про місцеве самоврядування в Україні» та оголошувати про виниклий 

конфлікт інтересів, у разі його виникнення, при розгляді питань порядку 

денного.  

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний постійної комісії. 

                    Інформує:  Котвицький С.В. – голова постійної комісії 

     Ознайомив присутніх із переліком питань, що пропонуються до розгляду на 

комісії: 

1.  Про внесення змін до Програми надання шефської допомоги 

військовим частинам на 2017 -2018 роки. 

Інформує: Загоровський Володимир Миколайович - головний спеціаліст 

з питань режимно-секретної, мобілізаційної та оборонної роботи апарату 

райдержадміністрації 

 

2. Про звіт директора комунального закладу «Початковий 

спеціалізований мистецький навчальний заклад «Новогуйвинська 

музична школа» Житомирської районної ради Поліщук В.Л. 

Інформує:   Поліщук   Вероніка    Леонідівна – директор  комунального 

закладу «Початковий спеціалізований мистецький навчальний заклад 

«Новогуйвинська  музична школа» районної ради  

 

3.  Про звіт начальника управління праці та соціального захисту 

населення Житомирської райдержадміністрації Вакулюк Л.І. 

http://ztrada.gov.ua/images/7-19/17%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B2%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD_%D0%B4%D0%BE_%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B8_%D1%88%D0%B5%D1%84%D1%81%D1%8C%D0%BA%D0%BE%D1%97_%D0%B4%D0%BE%D0%BF%D0%BE%D0%BC%D0%BE%D0%B3%D0%B8.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/17%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B2%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD_%D0%B4%D0%BE_%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B8_%D1%88%D0%B5%D1%84%D1%81%D1%8C%D0%BA%D0%BE%D1%97_%D0%B4%D0%BE%D0%BF%D0%BE%D0%BC%D0%BE%D0%B3%D0%B8.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/10_%D0%B7%D0%B2%D1%96%D1%82_%D0%9F%D0%BE%D0%BB%D1%96%D1%89%D1%83%D0%BA_%D0%92.%D0%9B.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/10_%D0%B7%D0%B2%D1%96%D1%82_%D0%9F%D0%BE%D0%BB%D1%96%D1%89%D1%83%D0%BA_%D0%92.%D0%9B.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/10_%D0%B7%D0%B2%D1%96%D1%82_%D0%9F%D0%BE%D0%BB%D1%96%D1%89%D1%83%D0%BA_%D0%92.%D0%9B.pdf


Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці 

та соціального захисту населення райдержадміністрації 

 

4. Про звіт начальника відділу освіти Житомирської 

райдержадміністрації Давиденко С.О. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна –  начальник   відділу 

освіти райдержадміністрації 

 

5. Про внесення змін до переліку об'єктів, установ, організацій, 

підприємств спільної власності територіальних громад сіл, селищ району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності  

 

6.  Про затвердження передавальних актів щодо передачі майна закладів 

освіти до комунальної власності Глибочицької сільської ради об'єднаної 

територіальної громади. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  з 

питань комунальної власності  

 

7. Про затвердження передавальних актів щодо передачі майна закладів 

освіти до комунальної власності Оліївської сільської ради об'єднаної 

територіальної громади. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  з 

питань комунальної власності  

 

8.  Про подання щоквартальної фінансової звітності комунальних 

підприємств Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  з 

питань комунальної власності  

 

9. Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

управління фінансів райдержадміністрації 

 

10.  Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник 

управління фінансів райдержадміністрації                           

  

11.  Про план роботи районної ради на ІІ півріччя 2018 року. 

                Інформує: Котвицький Сергій Валерійович- голова постійної комісії 

 

12.  Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

               Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник   

організаційного відділу  

 

ВИРІШИЛИ: Прийняти запропонований порядок денний засідання постійної 

комісії за основу.   

Результати голосування: 

http://ztrada.gov.ua/images/7-19/_%D0%97%D0%B2%D1%96%D1%82_%D0%94%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D0%BA%D0%BE.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/_%D0%97%D0%B2%D1%96%D1%82_%D0%94%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D0%BA%D0%BE.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/07_%D0%9F%D0%A0_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8__%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%BB%D1%96%D0%BA%D1%83_%D0%BE%D0%B1%D1%94%D0%BA%D1%82%D1%96%D0%B2__%D1%81%D0%BF.%D0%B2%D0%BB.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/07_%D0%9F%D0%A0_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8__%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%BB%D1%96%D0%BA%D1%83_%D0%BE%D0%B1%D1%94%D0%BA%D1%82%D1%96%D0%B2__%D1%81%D0%BF.%D0%B2%D0%BB.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/08_%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8_%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%87%D1%96_%D0%BE%D1%81%D0%B2%D1%96%D1%82%D0%B8_%D0%B2_%D0%93%D0%BB%D0%B8%D0%B1%D0%BE%D1%87%D0%B8%D1%86%D1%8F.%D0%9E%D0%A2%D0%93.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/08_%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8_%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%87%D1%96_%D0%BE%D1%81%D0%B2%D1%96%D1%82%D0%B8_%D0%B2_%D0%93%D0%BB%D0%B8%D0%B1%D0%BE%D1%87%D0%B8%D1%86%D1%8F.%D0%9E%D0%A2%D0%93.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/08_%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8_%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%87%D1%96_%D0%BE%D1%81%D0%B2%D1%96%D1%82%D0%B8_%D0%B2_%D0%93%D0%BB%D0%B8%D0%B1%D0%BE%D1%87%D0%B8%D1%86%D1%8F.%D0%9E%D0%A2%D0%93.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/09_%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8_%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%87%D1%96_%D0%BE%D1%81%D0%B2%D1%96%D1%82%D0%B8_%D0%B2_%D0%9E%D0%BB%D1%96%D1%97%D0%B2%D0%BA%D0%B0.%D0%9E%D0%A2%D0%93.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/09_%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8_%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%87%D1%96_%D0%BE%D1%81%D0%B2%D1%96%D1%82%D0%B8_%D0%B2_%D0%9E%D0%BB%D1%96%D1%97%D0%B2%D0%BA%D0%B0.%D0%9E%D0%A2%D0%93.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/09_%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8_%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%87%D1%96_%D0%BE%D1%81%D0%B2%D1%96%D1%82%D0%B8_%D0%B2_%D0%9E%D0%BB%D1%96%D1%97%D0%B2%D0%BA%D0%B0.%D0%9E%D0%A2%D0%93.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/11_%D1%84%D1%96%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BE%D0%B2%D0%B0_%D0%B7%D0%B2%D1%96%D1%82%D0%BD%D1%96%D1%81%D1%82%D1%8C_%D0%BF%D1%96%D0%B4%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%94%D0%BC%D1%81%D1%82%D0%B2.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/11_%D1%84%D1%96%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BE%D0%B2%D0%B0_%D0%B7%D0%B2%D1%96%D1%82%D0%BD%D1%96%D1%81%D1%82%D1%8C_%D0%BF%D1%96%D0%B4%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%94%D0%BC%D1%81%D1%82%D0%B2.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/%D0%A0i%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F___%D1%80%D0%BE%D0%B7%D0%BF%D0%BE%D1%80%D1%8F%D0%B4%D0%B6-_%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82_%D0%B1-%D0%BA.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/13_%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BD_%D1%80%D0%BE%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B8_%D0%BD%D0%B0_%D0%86%D0%86_%D0%BF%D1%96%D0%B2%D1%80%D1%96%D1%87%D1%87%D1%8F_2018_%D1%80%D0%BE%D0%BA%D1%83.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/15%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%B0%D1%82%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F_%D1%80%D0%BE%D0%B7%D0%BF%D0%BE%D1%80%D1%8F%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D1%8C_%D0%B3%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B8.pdf


 «За» -  7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про доповнення до порядку денного постійної комісії. 

                    Інформує:  Котвицький С.В. – голова постійної комісії 

     Ознайомив присутніх із переліком додаткових питань, що пропонуються до 

розгляду на комісії: 

1. Про реорганізацію (перетворення) Комунальної установи «Центральна 

районна лікарня» Житомирської районної ради у Комунальне некомерційне 

підприємство «Центральна районна лікарня»  Житомирської районної ради. 

          Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний  лікар комунальної   

                             установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

                              

2. Про передачу майна (витяжної лабораторної шафи) до комунальної 

власності Тетерівської сільської ради ОТГ. 

          Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний  лікар комунальної   

                             установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

 

3. Про внесення змін до Програми  економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2018 рік. 

          Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                             організаційного відділу  

 

4. Про внесення змін до районної Програми  забезпечення житлом дітей-

сиріт, дітей позбавлених батьківського піклування, та осіб з їх числа на 2018-

2022 роки. 

Інформує: Близнюк Алла Михайлівна – завідувач сектору з питань 

соціального захисту дітей, опіки та піклування райдержадміністрації 

 

5.   Про внесення змін до районної Програми  розвитку фізичної культури 

та спорту  на 2017 - 2021 роки. 

          Інформує: Мирна Інна Олексіївна - завідувач сектору у справах сім’ї, 

                             молоді та спорту райдержадміністрації  

 

6. Про безоплатну передачу приміщень закладів охорони здоров’я до 

комунальної власності Глибочицької сільської ради ОТГ. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

з питань комунальної власності  

 

 

7. Щодо річних фінансових планів  комунальних унітарних підприємств 

Житомирської районної ради. 

           Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                              з питань комунальної власності  



 

8. Щодо результатів розгляду правоохоронними органами  звернення 

районної ради за висновками фінансового аудиту Комунального підприємства 

«Центральна районна аптека №118» районної ради. 

           Інформують: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                    з питань комунальної власності  

 

                                   Стретович Наталія Василівна – директор КП 

«Центральна   районна аптека №118» районної ради 

 

9. Про включення до переліку нерухомого майна (відмінного від 

земельних ділянок), що є спільною власністю територіальних громад сіл, селищ 

Житомирського району, будівлі середньої школи  за адресою: с.Левків, вул. 

Олімпійська, 2б. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                 з питань комунальної власності  

 

10. Про розгляд претензії гр. Рижкова П.Д. до Житомирської районної 

ради щодо будівлі середньої школи за адресою: с.Левків, вул.Олімпійська, 2б. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                 з питань комунальної власності  

 

11. Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою, на 2018 -

2020 роки. 

Інформує: Котвицька Тетяна Олександрівна – державний реєстратор 

відділу державної реєстрації апарату райдержадміністрації 

  

12. Про стан фінансування районних програм  та використання коштів  

за районними програмами. 

         Інформація до відома. 

 

13. Різне. 

 
ВИРІШИЛИ: Включити запропоновані питання до порядку денного засідання. 

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний комісії в цілому з урахуванням змін та 

доповнень. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний порядок денний комісії в цілому з 

урахуванням змін та доповнень: 

     



1. Про внесення змін до Програми надання шефської допомоги 

військовим частинам на 2017 -2018 роки. 

Інформує: Загоровський Володимир Миколайович - головний спеціаліст 

з питань режимно-секретної, мобілізаційної та оборонної роботи апарату 

райдержадміністрації 

 

2. Про звіт директора комунального закладу «Початковий 

спеціалізований мистецький навчальний заклад «Новогуйвинська 

музична школа» Житомирської районної ради Поліщук В.Л. 

Інформує:   Поліщук   Вероніка    Леонідівна – директор  комунального 

закладу «Початковий спеціалізований мистецький навчальний заклад 

«Новогуйвинська  музична школа» районної ради  

 

3.  Про звіт начальника управління праці та соціального захисту 

населення Житомирської райдержадміністрації Вакулюк Л.І. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці 

та соціального захисту населення райдержадміністрації 

 

4. Про звіт начальника відділу освіти Житомирської 

райдержадміністрації Давиденко С.О. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна –  начальник   відділу 

освіти райдержадміністрації 

 

5. Про внесення змін до переліку об'єктів, установ, організацій, 

підприємств спільної власності територіальних громад сіл, селищ району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності  

 

6.  Про затвердження передавальних актів щодо передачі майна закладів 

освіти до комунальної власності Глибочицької сільської ради об'єднаної 

територіальної громади. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  з 

питань комунальної власності  

 

7. Про затвердження передавальних актів щодо передачі майна закладів 

освіти до комунальної власності Оліївської сільської ради об'єднаної 

територіальної громади. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  з 

питань комунальної власності  

 

 

 

 

8.  Про подання щоквартальної фінансової звітності комунальних 

підприємств Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  з 

питань комунальної власності  

 

http://ztrada.gov.ua/images/7-19/17%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B2%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD_%D0%B4%D0%BE_%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B8_%D1%88%D0%B5%D1%84%D1%81%D1%8C%D0%BA%D0%BE%D1%97_%D0%B4%D0%BE%D0%BF%D0%BE%D0%BC%D0%BE%D0%B3%D0%B8.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/17%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B2%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD_%D0%B4%D0%BE_%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B8_%D1%88%D0%B5%D1%84%D1%81%D1%8C%D0%BA%D0%BE%D1%97_%D0%B4%D0%BE%D0%BF%D0%BE%D0%BC%D0%BE%D0%B3%D0%B8.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/10_%D0%B7%D0%B2%D1%96%D1%82_%D0%9F%D0%BE%D0%BB%D1%96%D1%89%D1%83%D0%BA_%D0%92.%D0%9B.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/10_%D0%B7%D0%B2%D1%96%D1%82_%D0%9F%D0%BE%D0%BB%D1%96%D1%89%D1%83%D0%BA_%D0%92.%D0%9B.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/10_%D0%B7%D0%B2%D1%96%D1%82_%D0%9F%D0%BE%D0%BB%D1%96%D1%89%D1%83%D0%BA_%D0%92.%D0%9B.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/_%D0%97%D0%B2%D1%96%D1%82_%D0%94%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D0%BA%D0%BE.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/_%D0%97%D0%B2%D1%96%D1%82_%D0%94%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D0%BA%D0%BE.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/07_%D0%9F%D0%A0_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8__%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%BB%D1%96%D0%BA%D1%83_%D0%BE%D0%B1%D1%94%D0%BA%D1%82%D1%96%D0%B2__%D1%81%D0%BF.%D0%B2%D0%BB.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/07_%D0%9F%D0%A0_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8__%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%BB%D1%96%D0%BA%D1%83_%D0%BE%D0%B1%D1%94%D0%BA%D1%82%D1%96%D0%B2__%D1%81%D0%BF.%D0%B2%D0%BB.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/08_%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8_%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%87%D1%96_%D0%BE%D1%81%D0%B2%D1%96%D1%82%D0%B8_%D0%B2_%D0%93%D0%BB%D0%B8%D0%B1%D0%BE%D1%87%D0%B8%D1%86%D1%8F.%D0%9E%D0%A2%D0%93.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/08_%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8_%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%87%D1%96_%D0%BE%D1%81%D0%B2%D1%96%D1%82%D0%B8_%D0%B2_%D0%93%D0%BB%D0%B8%D0%B1%D0%BE%D1%87%D0%B8%D1%86%D1%8F.%D0%9E%D0%A2%D0%93.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/08_%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8_%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%87%D1%96_%D0%BE%D1%81%D0%B2%D1%96%D1%82%D0%B8_%D0%B2_%D0%93%D0%BB%D0%B8%D0%B1%D0%BE%D1%87%D0%B8%D1%86%D1%8F.%D0%9E%D0%A2%D0%93.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/09_%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8_%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%87%D1%96_%D0%BE%D1%81%D0%B2%D1%96%D1%82%D0%B8_%D0%B2_%D0%9E%D0%BB%D1%96%D1%97%D0%B2%D0%BA%D0%B0.%D0%9E%D0%A2%D0%93.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/09_%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8_%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%87%D1%96_%D0%BE%D1%81%D0%B2%D1%96%D1%82%D0%B8_%D0%B2_%D0%9E%D0%BB%D1%96%D1%97%D0%B2%D0%BA%D0%B0.%D0%9E%D0%A2%D0%93.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/09_%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8_%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%87%D1%96_%D0%BE%D1%81%D0%B2%D1%96%D1%82%D0%B8_%D0%B2_%D0%9E%D0%BB%D1%96%D1%97%D0%B2%D0%BA%D0%B0.%D0%9E%D0%A2%D0%93.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/11_%D1%84%D1%96%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BE%D0%B2%D0%B0_%D0%B7%D0%B2%D1%96%D1%82%D0%BD%D1%96%D1%81%D1%82%D1%8C_%D0%BF%D1%96%D0%B4%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%94%D0%BC%D1%81%D1%82%D0%B2.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/11_%D1%84%D1%96%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BE%D0%B2%D0%B0_%D0%B7%D0%B2%D1%96%D1%82%D0%BD%D1%96%D1%81%D1%82%D1%8C_%D0%BF%D1%96%D0%B4%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%94%D0%BC%D1%81%D1%82%D0%B2.pdf


9. Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

управління фінансів райдержадміністрації 

 

10.  Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник 

управління фінансів райдержадміністрації                           

  

11.  Про план роботи районної ради на ІІ півріччя 2018 року. 

                Інформує: Котвицький Сергій Валерійович- голова постійної комісії 

 

12.  Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

               Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник   

організаційного відділу 

 

13. Про реорганізацію (перетворення) Комунальної установи «Центральна 

районна лікарня» Житомирської районної ради у Комунальне некомерційне 

підприємство «Центральна районна лікарня»  Житомирської районної ради. 

          Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний  лікар комунальної   

                             установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

                              

14. Про передачу майна (витяжної лабораторної шафи) до комунальної 

власності Тетерівської сільської ради ОТГ. 

          Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний  лікар комунальної   

                             установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

 

15. Про внесення змін до Програми  економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2018 рік. 

          Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                             організаційного відділу  

 

16. Про внесення змін до районної Програми  забезпечення житлом дітей-

сиріт, дітей позбавлених батьківського піклування, та осіб з їх числа на 2018-

2022 роки. 

          Інформує: Близнюк Алла Михайлівна – завідувач сектору з питань 

соціального захисту дітей, опіки та піклування райдержадміністрації 
 

17.   Про внесення змін до районної Програми  розвитку фізичної культури 

та спорту  на 2017 - 2021 роки. 

          Інформує: Мирна Інна Олексіївна - завідувач сектору у справах сім’ї, 

                             молоді та спорту райдержадміністрації  

 

18. Про безоплатну передачу приміщень закладів охорони здоров’я до 

комунальної власності Глибочицької сільської ради ОТГ. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

з питань комунальної власності  
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http://ztrada.gov.ua/images/7-19/13_%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BD_%D1%80%D0%BE%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B8_%D0%BD%D0%B0_%D0%86%D0%86_%D0%BF%D1%96%D0%B2%D1%80%D1%96%D1%87%D1%87%D1%8F_2018_%D1%80%D0%BE%D0%BA%D1%83.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/15%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%B0%D1%82%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F_%D1%80%D0%BE%D0%B7%D0%BF%D0%BE%D1%80%D1%8F%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D1%8C_%D0%B3%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B8.pdf


19. Щодо річних фінансових планів  комунальних унітарних 

підприємств Житомирської районної ради. 

           Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                              з питань комунальної власності  

 

20. Щодо результатів розгляду правоохоронними органами  звернення 

районної ради за висновками фінансового аудиту Комунального підприємства 

«Центральна районна аптека №118» районної ради. 

           Інформують: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                    з питань комунальної власності  

 

                                   Стретович Наталія Василівна – директор КП 

«Центральна   районна аптека №118» районної ради 

 

21. Про включення до переліку нерухомого майна (відмінного від 

земельних ділянок), що є спільною власністю територіальних громад сіл, селищ 

Житомирського району, будівлі середньої школи  за адресою: с.Левків, вул. 

Олімпійська, 2б. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                 з питань комунальної власності  

 

22. Про розгляд претензії гр. Рижкова П.Д. до Житомирської районної 

ради щодо будівлі середньої школи за адресою: с.Левків, вул.Олімпійська, 2б. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                 з питань комунальної власності  

 

23. Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою, на 2018 -

2020 роки. 

Інформує: Котвицька Тетяна Олександрівна – державний реєстратор 

відділу державної реєстрації апарату райдержадміністрації 

  

24. Про стан фінансування районних програм  та використання коштів  

за районними програмами. 

         Інформація до відома. 

 

25. Різне. 

  

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 



СЛУХАЛИ: Чернуху С.А., Березівського сільського голову, про потребу у 

коштах на  поточний ремонт даху приміщення Березівської бібліотеки. 

 Проінформував присутніх про потребу в кошах на проведення поточного 

ремонту даху бібліотеки,  яка знаходиться за адресою: Березівська сільська 

рада, в/м №115, вул. Центральна,7. Зазначив, що вартість робіт орієнтовно 

становить 100-150 тис. грн. та звернувся до депутатів з проханням виділити 

кошти на ці цілі. 

ВИРІШИЛИ: Взяти до відома дану інформацію та, у разі наявності у вільних 

коштів, розпорядниками яких є  депутати,  спрямувати їх на зазначені цілі.  

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про регламент засідання комісії. 

                    Інформує:  Котвицький С.В. – голова постійної комісії 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент засідання комісії: надати 

кожному доповідачу до 10 хв., для виступів та пропозицій - до 3 хвилин. Через 

дві години роботи комісії зробити перерву. Інші перерви проводити за 

пропозиціями головуючого та депутатів. 

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми надання шефської допомоги 

військовим частинам на 2017 -2018 роки. 

Інформує: Загоровський Володимир Миколайович - головний спеціаліст 

з питань режимно-секретної, мобілізаційної та оборонної 

роботи апарату райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Дєньга В.А., депутат районної ради, який зазначив, що військові 

частини фінансуються з державного бюджету, а виділяти кошти з районного 

бюджету на встановлення пластикових вікон в казарми, при тому, що є ряд 

проблем у сільських радах, як от в Березівці, де протікає дах, є, на його думку, 

недоцільним. 

 Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів райдержадміністрації,  

відповіла, що кошти за цією програмою були виділені ще на минулій сесії, але 

у зв’язку  з тим, що це були депутатські кошти і видатки  з таким цільовим 

призначенням не були передбачені програмою, необхідно внести ці зміни. 
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Наголосила на тому, що на даному засіданні та сесії додаткові кошти не 

виділяються.   

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до Програми 

надання шефської допомоги військовим частинам на 2017 -2018 роки» з 

урахуванням доповнення та рекомендувати районній раді ухвалити дане 

рішення.  

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

На засідання комісії прибув депутат Медведюк О.В. У роботі комісії 

беруть участь 8 депутатів. 

 

2.  СЛУХАЛИ: Про звіт директора комунального закладу «Початковий 

спеціалізований мистецький навчальний заклад «Новогуйвинська 

музична школа» Житомирської районної ради Поліщук В.Л. 

Інформує:   Поліщук   Вероніка    Леонідівна – директор  комунального 

закладу «Початковий спеціалізований 

мистецький навчальний заклад «Новогуйвинська  

музична школа» районної ради – текст звіту додається до 

протоколу. 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, зазначив, що на 

профільній (гуманітарній) комісії, проект рішення був підтриманий, і запитав 

яку допомогу депутати можуть надати закладу для забезпечення його 

функціонування. 

 Поліщук В.Л., директор комунального закладу «Початковий спеціалізований 

мистецький навчальний заклад «Новогуйвинська музична школа» 

Житомирської районної ради, подякували депутатському корпусу за підтримку 

та зазначила, що центральний хол та прилеглі коридори приміщення, у якому 

здійснює діяльність заклад,  потребують поточного ремонту - орієнтовна 

вартість робіт складає 200 тис. грн. 

 Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав чи зверталася керівник 

закладу з відповідним зверненням до управління фінансів. 

 Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів райдержадміністрації,  

відповіла, що до управління фінансів РДА такого звернення не надходило. 

 Поліщук В.Л., директор комунального закладу «Початковий спеціалізований 

мистецький навчальний заклад «Новогуйвинська музична школа» 

Житомирської районної ради, відповіла, що вони своє звернення передали 
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головному бухгалтеру, і зазначила, що потребують оновлення також і музичні 

інструменти. 

  Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав які досягнення має 

заклад. 

  Поліщук В.Л., директор комунального закладу «Початковий 

спеціалізований мистецький навчальний заклад «Новогуйвинська 

музична школа» Житомирської районної ради, відповіла, що учні школи 

постійно беруть участь і різних конкурсах, в т.ч. і міжнародних і є їх призерами. 

ВИРІШИЛИ: Звіт узяти до відома, погодити проекти рішення «Про звіт 

директора комунального закладу «Початковий спеціалізований 

мистецький навчальний заклад «Новогуйвинська музична школа» 

Житомирської районної ради Поліщук В.Л.» та рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення.  

Результати голосування: 

 «За» -  8 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Медведюк О.В., Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про звіт начальника управління праці та соціального захисту 

населення Житомирської райдержадміністрації Вакулюк Л.І. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці 

та соціального захисту населення райдержадміністрації – 

текст звіту додається до протоколу. 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав начальника 

управління праці та соціального захисту населення Житомирської 

райдержадміністрації чи комфортно  їм працювати. 

 Вакулюк Л.І., начальник управління праці та соціального захисту 

населення Житомирської райдержадміністрації,  відповіла, що комфортно, але 

існує проблема з водопостачання та водовідведенням у приміщенні, де 

розташоване управління, і хотілося б, щоб це питання було вирішено. 

 Представник «Союз» Ліквідатори Чорнобиля» запитав, чому відсутнє 

забезпечення трвердим паливом чорнобильців. 

 Вакулюк Л.І., начальник управління праці та соціального захисту 

населення Житомирської райдержадміністрації,  відповіла, що пільги 

відшкодовуються в повному обсязі. 

 Котвицький С.В., голова постійної комісії, звернувся до представника 

ГО  «Союз» Ліквідатори Чорнобиля»   та зазначив, що це не питання бюджетної 

комісії і потрібно його вирішувати у робочому порядку. 

ВИРІШИЛИ: Звіт узяти до відома, погодити проекти рішення «Про звіт 

начальника управління праці та соціального захисту населення Житомирської 

райдержадміністрації Вакулюк Л.І.» та рекомендувати районній раді прийняти 

дане рішення.  
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Результати голосування: 

 «За» -  8 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Медведюк О.В., Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про звіт начальника відділу освіти Житомирської 

райдержадміністрації Давиденко С.О. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна –  начальник   відділу 

освіти райдержадміністрації – текст звіту додається до 

протоколу. 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, зазначив, що це 

питання також розглядалось та було підтримане  на профільній (гуманітарній) 

комісії, і запитав які досягнення відділу. 

  Давиденко С.О., начальник відділу освіти Житомирської 

райдержадміністрації, відповіла, що завдяки  якісній роботі  і директорів 

навчальних закладів, і працівників відділу Житомирський район посідає перші 

місця у рейтенгу серед шкіл області по таких показниках як і рівень навчання, і 

забезпечення харчуванням , і участь у різних змаганнях та конкурсах. 

           Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав де висвітлюється дана 

інформація і де з нею можна детальніше ознайомитись. 

           Давиденко С.О., начальник відділу освіти Житомирської 

райдержадміністрації, відповіла, що рейтинг шкіл оприлюднюється як на сайті 

обласного управління освіти, так і нас сайті Житомирської 

райдержадміністрації та сайті відділу освіти. 

ВИРІШИЛИ: Звіт узяти до відома, погодити проекти рішення «Про звіт 

начальника відділу освіти Житомирської райдержадміністрації Давиденко 

С.О.» та рекомендувати районній раді прийняти дане рішення.  

Результати голосування: 

«За» -  8 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до переліку об'єктів, установ, організацій, 

підприємств спільної власності територіальних громад сіл, селищ району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності  

Зазначив, що у зв’язку з утворенням Станишівської, Оліївської та 

Глибочицької об’єднаних територіальних громад, а також реформуванням 

друкованого засобу масової інформації та редакції газети «Приміське життя» 
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необхідно виключити з переліку заклади освіти, які відійшли до громад та 

комунальне підприємство Редакція газети «Приміське життя», яке на даний час 

реформоване у товариство з обмеженою відповідальністю. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про внесення змін до переліку 

об'єктів, установ, організацій, підприємств спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ району» та рекомендувати районній раді ухвалити дане 

рішення.  

Результати голосування: 

«За» -  8 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Мусійчук 

Р.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

 

6. СЛУХАЛИ: Про затвердження передавальних актів щодо передачі майна 

закладів освіти до комунальної власності Глибочицької сільської ради 

об'єднаної територіальної громади. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  з 

питань комунальної власності  

Повідомив, що у зв’язку з утворенням Глибочицької об’єднаної 

територіальної громади необхідно затвердити передавальні акти щодо передачі 

майна (основних та неосновних засобів) закладів освіти, що передані із  спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ Житомирського району та балансу 

відділу освіти Житомирської райдержадміністрації до комунальної власності 

Глибочицької сільської ради об’єднаної територіальної громади. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про затвердження передавальних 

актів щодо передачі майна закладів освіти до комунальної власності 

Глибочицької сільської ради об'єднаної територіальної громади» та 

рекомендувати районній раді ухвалити дане рішення.  

Результати голосування: 

 «За» -  8 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

 

7. СЛУХАЛИ: Про затвердження передавальних актів щодо передачі майна 

закладів освіти до комунальної власності Оліївської сільської ради об'єднаної 

територіальної громади. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  з 

питань комунальної власності  

Повідомив, що у зв’язку з утворенням Оліївської об’єднаної 

територіальної громади необхідно затвердити передавальні акти щодо передачі 

майна (основних та неосновних засобів) закладів освіти, що передані із  спільної 
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власності територіальних громад сіл, селищ Житомирського району та балансу 

відділу освіти Житомирської райдержадміністрації до комунальної власності 

Оліївської сільської ради об’єднаної територіальної громади 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про затвердження передавальних 

актів щодо передачі майна закладів освіти до комунальної власності Оліївської 

сільської ради об'єднаної територіальної громади» та рекомендувати районній 

раді ухвалити дане рішення.  

Результати голосування: 

 «За» -  8 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

 

СЛУХАЛИ: Про зміну черговості розгляду питань в порядку денному. 

Інформує Котвицький С.В. – голова постійної комісії 

ВИРІШИЛИ: Перенести  розгляд питання «Про подання щоквартальної 

фінансової звітності комунальних підприємств Житомирської районної ради» 

на кінець пленарного засідання. 

 Результати голосування: 

 «За» -  8 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

 

У зв’язку з внесеними змінами порядок розгляду питань у порядку 

денному засідання визначено у наступній послідовності: 

8. Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

управління фінансів райдержадміністрації 

 

9.  Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник 

управління фінансів райдержадміністрації                           

  

10.  Про план роботи районної ради на ІІ півріччя 2018 року. 

                Інформує: Котвицький Сергій Валерійович- голова постійної комісії 

 

11.  Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

               Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник   

організаційного відділу 
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12. Про реорганізацію (перетворення) Комунальної установи «Центральна 

районна лікарня» Житомирської районної ради у Комунальне некомерційне 

підприємство «Центральна районна лікарня»  Житомирської районної ради. 

          Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний  лікар комунальної   

                             установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

                              

13. Про передачу майна (витяжної лабораторної шафи) до комунальної 

власності Тетерівської сільської ради ОТГ. 

          Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний  лікар комунальної   

                             установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

 

14. Про внесення змін до Програми  економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2018 рік. 

          Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                             організаційного відділу  

 

15. Про внесення змін до районної Програми  забезпечення житлом дітей-

сиріт, дітей позбавлених батьківського піклування, та осіб з їх числа на 2018-

2022 роки. 

          Інформує: Близнюк Алла Михайлівна – завідувач сектору з питань 

соціального захисту дітей, опіки та піклування райдержадміністрації 
 

16.   Про внесення змін до районної Програми  розвитку фізичної культури 

та спорту  на 2017 - 2021 роки. 

          Інформує: Мирна Інна Олексіївна - завідувач сектору у справах сім’ї, 

                             молоді та спорту райдержадміністрації  

 

17. Про безоплатну передачу приміщень закладів охорони здоров’я до 

комунальної власності Глибочицької сільської ради ОТГ. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

з питань комунальної власності  

 

18. Щодо річних фінансових планів  комунальних унітарних 

підприємств Житомирської районної ради. 

           Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                              з питань комунальної власності  

 

19. Щодо результатів розгляду правоохоронними органами  звернення 

районної ради за висновками фінансового аудиту Комунального підприємства 

«Центральна районна аптека №118» районної ради. 

           Інформують: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                    з питань комунальної власності  

 

                                   Стретович Наталія Василівна – директор КП 

«Центральна   районна аптека №118» районної ради 

 

20. Про включення до переліку нерухомого майна (відмінного від 

земельних ділянок), що є спільною власністю територіальних громад сіл, селищ 



Житомирського району, будівлі середньої школи  за адресою: с.Левків, вул. 

Олімпійська, 2б. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                 з питань комунальної власності  

 

21. Про розгляд претензії гр. Рижкова П.Д. до Житомирської районної 

ради щодо будівлі середньої школи за адресою: с.Левків, вул.Олімпійська, 2б. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                 з питань комунальної власності  

 

22. Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою, на 2018 -

2020 роки. 

Інформує: Котвицька Тетяна Олександрівна – державний реєстратор 

відділу державної реєстрації апарату райдержадміністрації 

  

23. Про стан фінансування районних програм  та використання коштів  

за районними програмами. 

         Інформація до відома. 

 

24. Про подання щоквартальної фінансової звітності комунальних 

підприємств Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  з 

питань комунальної власності  

 

25. Різне. 

 

      На засідання комісія прибула депутат районної ради, член постійної 

комісії Парфентієва Т.М. У роботі комісії беруть участь 9 депутатів. 

 

8. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

управління фінансів райдержадміністрації - текст 

доповіді додається до протоколу. 

ВИСТУПИЛИ: Голік Т.І., депутат районної ради, оголосила відповідно до 

Закону України «Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України 

«Про місцеве самоврядування в Україні» про наявний у неї конфлікт інтересів 

при розгляді даного питання порядку денного оскільки зміни до бюджету 

передбачають видатки на утримання районної ради, де  вона працює. 

 Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав як вирішити питання, щоб 

надавати матеріальну допомогу можна було із депутатської квоти, що 

передбачена  у розмірі 30%. 

        Стах В.М., заступник голови районної ради, відповів, що є рішення 

районної ради з цього питання, згідно якого матеріальна допомога надається 

лише із коштів, що передбачені програмою по забезпеченню діяльності 

депутатів.   

http://ztrada.gov.ua/images/7-19/11_%D1%84%D1%96%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BE%D0%B2%D0%B0_%D0%B7%D0%B2%D1%96%D1%82%D0%BD%D1%96%D1%81%D1%82%D1%8C_%D0%BF%D1%96%D0%B4%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%94%D0%BC%D1%81%D1%82%D0%B2.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-19/11_%D1%84%D1%96%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BE%D0%B2%D0%B0_%D0%B7%D0%B2%D1%96%D1%82%D0%BD%D1%96%D1%81%D1%82%D1%8C_%D0%BF%D1%96%D0%B4%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%94%D0%BC%D1%81%D1%82%D0%B2.pdf


          Парфентієва Т.М., депутат районної ради, зачитала своє депутатське 

зверненя щодо виділення коштів сумі 3 000 грн. на придбання жалюзі для 

Новогуйвинської гімназії; в сумі 5 000 грн. на придбання матеріалів для 

оновлення столешниць парт та стільців для Новогуйвинської гімназії;  в сумі 

10 000 грн. на виготовлення ПКД на зупинку громадського транспорту (на 

вимогу смт.Новогуйвинське, вул. Лісова); 12 000 грн. на придбання медичного 

обладнання для гінекологічного відділення КУ «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради. 

 Собко Т.Д., головний лікар  комунальної установи «Центральна 

районна лікарня», звернувся до депутатів з проханням виділити кошти на 

обладнання для гінекологічного відділення в загальній сумі 120 тис. грн. 

 Дєньга В.А., депутат районної ради, вніс пропозицію щоб і утворені 

об’єднані територіальні громади також взяли участь у виділенні коштів на 

зазначене обладнання. 

 Крутій С.Г., голова районної ради, відповів, що об’єднані територіальні 

громади беруть участь у співфінансуванні районних видатків, т. ч. і на такі 

потреби. Повідомив, що у зв’язку з недостатністю коштів державного 

бюджету на виплату заробітної плати працівникам  ЦПМСД Глибочицька та 

Оліївська громади виділяють субвенцію на ці видатки. 

 Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, повідомив, що ним були 

підписані листи та направлені Левківській сільській раді щодо участі у 

виділенні кошті на заробітну плату для працівників своїх  медустанов, а також 

про спрямування субвенції районному бюджету на виконання програми по 

забезпеченню населення, що хворіє на орфанні захворювання, ліками та 

спеціальним харчуванням. 

 

Результати голосування за те, щоб включити до пропозицій щодо 

розподілу коштів звернення головного лікаря КУ «Центральна районна 

лікарня» Житомирської районної ради Собка Т.Д. щодо виділення коштів на 

медичне обладнання для гінекологічного відділення: 

«За» -  9 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Медведюк О.В., Парфентієва Т.М., Нижник В.Т.,  

Журавель Г.М.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до районного 

бюджету на 2018 рік» з у рахуванням доповнень  та рекомендувати районній 

раді внести запропоновані зміни до районного бюджету на 2018 рік. 

Результати голосування: 

 «За» -  9 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Медведюк О.В., Парфентієва Т.М., Нижник В.Т.,  

Журавель Г.М.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 



Рішення прийнято одноголосно. 

 

9. СЛУХАЛИ:  Про затвердження розпоряджень голови 

райдержадміністрації. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник 

управління фінансів райдержадміністрації                           

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про затвердження розпоряджень 

голови райдержадміністрації» з урахуванням внесених доповнень та 

рекомендувати районній раді затвердити розпорядження голови РДА від 

07.06.2018  № 291 „Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік”, від 

11.07.2018  № 371 „Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік”, від 

19.07.2018  № 401 „Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік”, від 

19.07.2018  № 402 „Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік”, від 

19.07.2018  № 403 „Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік”, від 

24.07.2018  № 417 „Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік. 

 

Результати голосування: 

 «За» -  9 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Медведюк О.В., Парфентієва Т.М., Нижник В.Т.,  

Журавель Г.М.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 Засідання комісії залишив депутат районної ради, член постійної 

комісії Журавель Г.М. У роботі комісії беруть участь 8 депутатів. 

 

10. СЛУХАЛИ: Про план роботи районної ради на ІІ півріччя 2018 року. 

                          Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                                             організаційного відділу 

          Ознайомила присутніх із проектом плану роботи районної ради на ІІ 

півріччя 2018 року. 

  ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Про план роботи районної ради на ІІ 

півріччя 2018 року» та плану роботи і рекомендувати районній раді ухвалити 

дане рішення.  

Результати голосування: 

 «За» -  8 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Медведюк О.В., Парфентієва Т.М., Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

11.  СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

               Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник   

організаційного відділу 
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Проінформувала присутніх про те, що відповідно до Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні», Положення про порядок управління 

об’єктами спільної власності  територіальних громад сіл, селищ району та 

Програми про кошти для забезпечення виконання депутатських повноважень та 

порядок їх використання на 2018-2020 роки на черговій сесії районної ради 

затверджуються розпорядження голови районної ради про кошти, визначені 

депутатом для використання (надання адресної матеріальної допомоги 

громадянам району), які спрямовуються громадянам розпорядженням голови 

районної ради відповідно до звернень депутатів,  а також зачитала доповнення 

до проекту рішення щодо розпоряджень, які були видані головою районної ради 

після оприлюднення проекту даного рішення. 
 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про затвердження розпоряджень 

голови райдержадміністрації» з урахуванням внесених доповнень та 

рекомендувати районній раді затвердити розпорядження голови: від 06 червня 

2018 року №29-ОД «Про виплату адресних матеріальних допомог  за рахунок 

коштів на виконання депутатських повноважень»; від 06 червня 2018 року №30-

ОД «Про виплату одноразової  грошової нагороди спортсмену Житомирського 

району»; від 06 червня 2018 року №31-ОД «Про виплату адресних матеріальних 

допомог  за рахунок коштів на виконання депутатських повноважень»; від 07 

червня 2018 року №33-ОД «Про виплату адресних матеріальних допомог  за 

рахунок коштів на виконання депутатських повноважень»; від 12 червня 2018 

року №34-ОД «Про виплату адресних матеріальних допомог  за рахунок коштів 

на виконання депутатських повноважень»; від 12 червня 2018 року №35-ОД 

«Про виплату адресних матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання 

депутатських повноважень»;  від 19 червня 2018 року №38-ОД «Про виплату 

адресних матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень»; від 03 липня 2018 року №40-ОД «Про виплату адресних 

матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень»; від 16 липня 2018 року №45-ОД «Про виплату адресних 

матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень»; від 20 липня 2018 року №49-1-ОД «Про виплату адресних 

матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень»; від 23 липня 2018 року №51-ОД «Про виплату адресних 

матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень». 

Результати голосування: 

 «За» -  8 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Парфентієва Т.М.,  Нижник В.Т.,  Медведюк О.В.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

       Засідання комісії залишила депутат районної ради, член постійної комісії 

Парфентієва Т.М. У роботі комісії беруть участь 7 депутатів. 

 



12. СЛУХАЛИ: Про реорганізацію (перетворення) Комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради у Комунальне 

некомерційне підприємство «Центральна районна лікарня»  Житомирської 

районної ради. 

          Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний  лікар комунальної   

                             установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

  Повідомив, що відповідно концепції реформи фінансування системи 

охорони здоров’я, необхідно   провести реорганізацію комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради у Комунальне 

некомерційне підприємство «Центральна районна лікарня»  Житомирської 

районної ради. 2018 рік – це останній рік, коли можливо провести таку 

реорганізацію за спрощеною системою, уникнувши замовлення аудиторських 

та інших послуг, цим самим зекономивши бюджетні кошти на ці цілі.. Такі дії 

необхідні для того, щоб укласти угоду з Національною службою охорони 

здоров’я. Перетворення лікарні на комунальне некомерційне підприємство 

дозволить розширити права медичного закладу до рівня всіх інших суб’єктів 

господарювання.  
 ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, зазначив, що таким 

рішенням ми переводимо лікарню у іншу форму власності. І доцільно було б 

провести аудит та оцінку всього наявного майна, а не уникати цих дій.  

  Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату районної ради, 

повідомила, що  ми не змінюємо форму власності – форма власності 

залишається комунальною, а лише змінюємо організаційно-правову форму - 

Лікарня буде некомерційним підприємством: це майже та сама установа, яка 

зможе надавати платні послуги і самостійно заробляти гроші.        
  Котвицький С.В., голова постійної комісії, повідомив, що для того, щою 

йому прийняти таке рішення, йому необхідно прочитати статут установи той 

що був і той що буде. 

  Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату районної ради, 

відповіла, що за процедурою припинення установи передбачено внесення 

протягом трьох дні з дати прийняття такого рішення відповідної інформації до 

державного реєстру, після чого надається не менше 2-ох місяців для заявлення 

кредиторами своїх вимог до установи. Після закінчення цього терміну комісія 

з реорганізації складає передавальний акт та проект статуту, які необхідно 

буде затвердити на сесії. Все відбувається згідно вимог чинного 

законодавства, і зокрема Цивільного кодексу України. 

  Дєньга В.А., депутат районної ради, повідомив, що таким чином держава 

планує узаконити надання платних послуг – «це все вимоги медичної реформи 

і від нас нічого не залежить». 
   В обговоренні також взяли участь: Горбенко Г.В., головний лікар НКП 

«Центр первинної медико-санітарної допомоги», депутати районної ради: 

Нижник В.Т. та Гребенюк О.П. 

  Результати голосування за те, щоб погодити проект рішення «Про 

реорганізацію (перетворення) Комунальної установи «Центральна районна 

лікарня» Житомирської районної ради у Комунальне некомерційне 

підприємство «Центральна районна лікарня»  Житомирської районної ради»: 



«За» -  5  (Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М., Мусійчук Р.М.,                    

Нижник В.Т.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 2 (Котвицький С.В., Медведюк О.В.) 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення не прийнято. 

              

 

13. СЛУХАЛИ: Про передачу майна (витяжної лабораторної шафи) до 

комунальної власності Тетерівської сільської ради ОТГ. 

          Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний  лікар комунальної   

                             установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

  Проведена оптимізація лабораторної мережі, і ця шафа у нас в надлишку, 

і тому пропонується її передати до Тетерівської ОТГ. 

ВИСТУПИЛИ: Дєньга В.А., депутат районної ради,  запитав чи покрила 

Тетерівка всі витрати району на медичне обслуговування їхнього населення і 

чому саме до Тетерівки передається ця шафа. 

        Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, відповіла, що всі 

кошти повністю перераховані. 

        Крутій С.Г., голова районної ради, запитав чи є в  амбулаторій та ФАПів 

Житомирського району потреба в цій шафі. 

          Горбенко Г.В., головний лікар НКП «Центр первинної медико-санітарної 

допомоги», відповів, що ні, оскільки  всі лаборанти були переведені у районну 

лікарню. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про передачу майна (витяжної 

лабораторної шафи) до комунальної власності Тетерівської сільської ради ОТГ» 

та рекомендувати районній раді ухвалити дане рішення. 

Результати голосування: 

 «За» -  6 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,     Мусійчук Р.М., 

Нижник В.Т.,  Медведюк О.В.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Дєньга В.А.). 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

14. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми  економічного і 

соціального розвитку Житомирського району на 2018 рік. 

                    Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                             організаційного відділу  

Повідомила, що даний проект рішення розроблено у зв’язку з 

надходженням депутатських звернень щодо виділення коштів відповідно до 

рішення 7 сесії 7 скликання Житомирської районної ради № 203 від 

04.11.2016р. «Про участь депутатів районної ради у розподілі коштів 

районного бюджету» на розробку детальних планів територій земельних 

ділянок у межах населених пунктів.  



ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про передачу майна (витяжної 

лабораторної шафи) до комунальної власності Тетерівської сільської ради 

ОТГ» та рекомендувати районній раді ухвалити дане рішення. 

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Медведюк О.В.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

15. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми  забезпечення 

житлом дітей-сиріт, дітей позбавлених батьківського піклування, та осіб з їх 

числа на 2018-2022 роки. 

          Інформує: Близнюк Алла Михайлівна – завідувач сектору з питань 

соціального захисту дітей, опіки та піклування 

райдержадміністрації 

Повідомила що до райдержадміністрації звернувся Чернишов Дмитро 

Сергйович, 14.09.1995 р.н., особа з числа дјтей, позбавлених батьківського 

піклування із заявою та відповідними документами про те, що йому необхідне 

соціальне житло. Левківська сільська рада, жителем якої він є, підшукала йому 

кімнату в гуртожитку вартістю 250,0 тис. грн. та виділила кошти в сумі 150,0 

тис.грн. Решту коштів надає обласна рада. У зв’язку з цим необхідно внести 

зміни до програми та передбачити там ці кошти. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до районної 

Програми  забезпечення житлом дітей-сиріт, дітей позбавлених батьківського 

піклування, та осіб з їх числа на 2018-2022 роки» та рекомендувати районній 

раді ухвалити дане рішення. 

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Медведюк О.В.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 
 

16. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до районної Програми  розвитку фізичної 

культури та спорту  на 2017 - 2021 роки. 

          Інформує: Мирна Інна Олексіївна - завідувач сектору у справах сім’ї, 

                             молоді та спорту райдержадміністрації  

ВИСТУПИЛИ: Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав, як програма 

розвитку фізичної культури та спорту стосується дітей з с.Глибочок. 

Мирна І.О., завідувач сектору у справах сім’ї, молоді та спорту 

райдержадміністрації, відповіла, що у Глибочанській школі є гурток – це 

позашкільна освіта і веде його вчитель фізкультури. 

Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав, чи є графік, коли 

проводяться заняття. 



Мирна І.О., завідувач сектору у справах сім’ї, молоді та спорту 

райдержадміністрації, відповіла, що є, і вся інформація розміщена на сайті 

райдержадміністрації по кожній школі. 

Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав, чи виділяються кошти 

на позашкільні заклади, зокрема на Глибочок. 

Давиденко С.О., начальник відділу освіти РДА, відповіла, що таку 

інформацію вона підготує та надасть до сесії. 

Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, зазначила, що у 

цих змінах до програми враховані субвенції з обласного бюджету, а також 

звернення депутатів районної ради, зокрема і Котвицького С.В. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до районної 

Програми  розвитку фізичної культури та спорту  на 2017 - 2021 роки» та 

рекомендувати районній раді ухвалити дане рішення. 

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Медведюк О.В.)  

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

17. СЛУХАЛИ: Про безоплатну передачу приміщень закладів охорони 

здоров’я до комунальної власності Глибочицької сільської ради ОТГ. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

з питань комунальної власності  

         Повідомив, що у зв’язку зі створенням Глибочицької об’єднаної 

територіальної громади, необхідно передати безоплатно із спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ Житомирського району у комунальну 

власність  Глибочицької    сільської  ради  об`єднаної  територіальної  громади 

будівлі та приміщення Глибочицької амбулаторії загальної практики сімейної 

медицини та Березинського фельдшерсько-акушерського пункту з 

приналежними до них іншими будівлями. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про безоплатну передачу приміщень 

закладів охорони здоров’я до комунальної власності Глибочицької сільської 

ради ОТГ» та рекомендувати районній раді ухвалити дане рішення. 

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Медведюк О.В.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

18. СЛУХАЛИ: Щодо річних фінансових планів  комунальних унітарних 

підприємств Житомирської районної ради. 

           Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                              з питань комунальної власності  



Зазначив, що ст. 77 Господарського кодексу України  визначає, що 

основним плановим документом державного комерційного підприємства є 

фінансовий план, відповідно до якого підприємство отримує доходи і здійснює 

видатки, визначає обсяг та спрямування коштів для виконання своїх функцій 

протягом року відповідно до установчих документів. Пункт 8 статті 77 

Господарського кодексу України передбачає, що Порядок розподілу та 

використання прибутку (доходу) казенного підприємства визначається 

фінансовим планом, який затверджується у порядку, встановленому статтею 

75 цього Кодексу для державних комерційних підприємств. Господарський 

кодекс визначає, що на комунальні підприємства розповсюджуються норми, 

визначені чим кодексом для державних підприємств. Фінансовий план 

підлягає затвердженню до 1 вересня року, що передує плановому, якщо інше 

не передбачено законом. Зважаючи на вимоги чинного законодавства України 

та з метою забезпечення  належної господарської діяльності Комунальних 

унітарних підприємств районної ради, розроблено даний проект рішення. 

ВИСТУПИЛИ: Нижник В.Т., депутат районної ради, запитав скільки 

підприємств є в районній раді. 

   Уницький С.О., головний спеціаліст з питань комунальної власності, 

відповів що два: КП «Архітектура» та КП «Центральна районна аптека№118», 

а третє підприємство «Агроводсервіс» перебуває у стадії припинення. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Щодо річних фінансових планів  

комунальних унітарних підприємств Житомирської районної ради» та 

рекомендувати районній раді ухвалити дане рішення. 

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Медведюк О.В.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

19. СЛУХАЛИ: Щодо результатів розгляду правоохоронними органами  

звернення районної ради за висновками фінансового аудиту Комунального 

підприємства «Центральна районна аптека №118» районної ради. 

           Інформують: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                    з питань комунальної власності  

   Повідомив, що за результатами аудити Житомирська районна рада 

звернулась до прокуратури та поліції, щоб вони відреагували на виявленні 

порушення. Проте управління захисту економіки Житомирської області 

надало відповідь, що підстав для відкриття кримінального провадження немає. 

 ВИСТУПИЛИ: Нижник В.Т., депутат районної ради, зазначив, чому 

аудиторська перевірка виявила порушення, а поліція не вбачає криміналу. 

           Стретович Н. В., директор КП «Центральна   районна аптека №118» 

районної ради, проінформувала про теперішній стан підприємства та 

зазначила, що аптекою було відпущено ліків по безкоштовним рецептам на 

суму понад 283 тис. грн., по доступним лікам – 250 тис. грн. Повідомила, що 

загальний мінус по аптеці на даний час становить 36 400 грн.,  тоді як у 2017 

році ця сума складала 395 тис. грн. – підприємство погашає свої борги.  

http://zakon3.rada.gov.ua/laws/show/436-15/paran571#n571
http://zakon3.rada.gov.ua/laws/show/436-15/paran571#n571


  Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав чи зможе аптека до 

кінця року вийти на прибуток. 

  Стретович Н. В., директор КП «Центральна   районна аптека №118» 

районної ради, відповіла що ні, оскільки відсутні кошти на збільшення 

товарообігу. 

  Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, запитав яка ситуація з 

відпуском медикаментів по програмі «Доступні ліки» у с.Василівка та 

с.Вертокиївка. 

  Стретович Н. В., директор КП «Центральна   районна аптека №118» 

районної ради, відповіла, що на минулій сесії були виділені кошти в сумі 

10 000 грн. для відкриття аптечного пункту у с.Василівці, а за ці кошти 

можливо купити лише касовий апарат який коштує 6 000 грн. За такі кошти не 

можливо відкрити аптечний пункт. 

ВИРІШИЛИ: Взяти дану інформацію до відома. 

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

20. СЛУХАЛИ: Про включення до переліку нерухомого майна (відмінного від 

земельних ділянок), що є спільною власністю територіальних громад сіл, селищ 

Житомирського району, будівлі середньої школи  за адресою: с.Левків, вул. 

Олімпійська, 2б. 

              Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                 з питань комунальної власності  

Зазначив, що мова йде про приміщення старої школи у с.Левків. 

Громадянин Рижков П.Д. викупив його у 2008 році, проте загальна сума 

вартості приміщення не була сплачена у встановлені терміни і відповідно до 

цього наросла пеня та штрафи. 

ВИСТУПИЛИ: Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради, повідомила, що оскільки не були сплачені кошти за 

приміщення, районна рада подала до господарського суду, за рішенням якого 

було накладено арешт на майно покупця. До 2015 року (включно) виконавча 

служба стягувала з громадянина Рижкова П.Д. штрафні санкції та пеню. Через  

це майно не було йому передано та не було включено до переліку нерухомого 

майна, що належить районної раді. По факту це приміщення належить 

районній раді, оскільки за рішенням господарського суду скасовано 

документи на право власності видані  бюро технічної документації на ім’я 

Рижкова П.Д. 

 Стах В.М., заступник голови районної ради, зазначив, що громадянин 

Рижков П.Д. не заперечує щодо сплати залишкової суми, і є написана ним 

заява про це. Як він сплатить цю суму ми будемо зобов’язані передати йому 

це майно. Але щоб його передати – потрібно поставити це майно на баланс та 

включити до переліку. 



 Котвицький С.В., голова постійної комісії, зазначив, що якщо все так, як 

сказано, то це майно наше,  і ми його ніколи нікому не маємо передавати. Якщо 

порушено процедуру сплати за майно, то той акт на праві якого він набував 

цієї власності чинний лише 10 днів. За придбане на аукціоні майно кошти 

повинні бути сплачені протягом 10 днів. Якщо протягом цього часу кошти не 

сплачено, то аукціон вважається таким який не відбувся і майно залишається 

у власника. 

  Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату районної ради, 

зазначила, що основну сума вартості майна було сплачено трьома платежами: 

два платежі у  2008 році, а третій  у січні 2009 року. Відповідно до виконавчого 

провадження пеня нарахована станом на 25 листопада 2008 року, але мала 

бути нараховано не менше як протягом 6 місяців з дня виникнення 

заборгованості тобто по 26 грудня 2008 року, а у нашому випадку згідно вимог 

договору пеня має бути нарахована по день останньої сплати за придбане 

майно (з урахуванням дня сплати). 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про включення до переліку 

нерухомого майна (відмінного від земельних ділянок), що є спільною 

власністю територіальних громад сіл, селищ Житомирського району, будівлі 

середньої школи  за адресою: с.Левків, вул. Олімпійська, 2б» та рекомендувати 

районній раді ухвалити дане рішення. 

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

21. СЛУХАЛИ: Про розгляд претензії гр. Рижкова П.Д. до Житомирської 

районної ради щодо будівлі середньої школи за адресою: с.Левків, 

вул.Олімпійська, 2б. 

     Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                   з питань комунальної власності  

  Зачитав претензію Рижкова П.Д., згідно якої останній вимагає у районної 

ради виконати вимоги договору та передати йому належне йому майно. 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, зачитав звернення 

громадянина Рижкова П.Д.  щодо передачі йому приміщення. 

 Котвицький С.В., голова постійної комісії, зазначив, що 23.06.2008р. було 

укладено договір купівлі-продажу між Рижковим П.Д. та районною радою 

Сума була сплачена частинами, була прострочка по платежам, за позовом 

районної ради було стягнено пеню і штрафи за прострочку по платежами. І 

тепер він говорить, що ми повинні віддати йому майно відповідно до договору 

купівлі-продажу. У договорі мають бути строки розрахунку за придбане 

майно. Якщо вони не виконані, то договір вважається не чинним, оскільки він 

порушив умови договору не сплативши вчасно всю суму коштів.  

        В обговоренні взяли участь: Медведюк О.В., Дєньга В.А. 



ВИРІШИЛИ: Винести питання на розгляд наступної комісії з питань бюджету 

і комунальної власності, засідання якої провести 03.08.2018р. о 09.30, і на ній 

сформулювати проект рішення для розгляду на сесії.  

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

 

22. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою, на 2018 -

2020 роки. 

Інформує: Котвицька Тетяна Олександрівна – державний реєстратор 

відділу державної реєстрації апарату райдержадміністрації 

Зазначила, що внесення змін до зазначеної програми пов’язане з 

необхідністю забезпечення реалізації державної політики у сфері державної 

реєстрації речових прав на нерухоме майно та державної реєстрації юридичних 

осіб, фізичних осіб-підприємців та громадських формувань відділом державної 

реєстрації Житомирської районної державної адміністрації, а саме: для 

здійснення державної реєстрації в Єдиному державному реєстрі  юридичних 

осіб, фізичних осіб-підприємців та громадських формувань, здійснення 

державної реєстрації в Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно та 

для навчання роботи державних реєстраторів з Системами. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до районної 

Програми по забезпеченню здійснення Житомирською райдержадміністрацією 

повноважень, визначених законами України та делегованих Житомирською 

районною радою, на 2018 -2020 роки» та рекомендувати районній раді ухвалити 

дане рішення. 

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

  

23. СЛУХАЛИ: Про стан фінансування районних програм  та використання 

коштів  за районними програмами. 

        Інформація роздана депутатам.    

ВИРІШИЛИ: Дану інформацію узяти до відома. 

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Медведюк О.В.) 



«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

24. СЛУХАЛИ: Про подання щоквартальної фінансової звітності 

комунальних підприємств Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  з 

питань комунальної власності  

Зазначив, що у відповідності до Закону України «Про доступ до 

публічної інформації», до частини 8 ст.78 Господарського кодексу України, 

постанови Кабінету Міністрів України від 20.02.2000р. №419 «Про 

затвердження Порядку подання фінансової звітності», керівники комунальних 

підприємств зобов’язані на власній веб-сторінці або офіційному веб-сайті 

органу управління об’єкта комунальної власності розміщувати інформацію 

про діяльність та фінансовий стан підприємства, з метою надання правдивої та 

неупередженої інформації про фінансове становище підприємства, 

своєчасного порівняння звітних показників з минулими.  

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про подання щоквартальної 

фінансової звітності комунальних підприємств Житомирської районної ради.» 

та рекомендувати районній раді ухвалити дане рішення. 

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     

Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Медведюк О.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

25. СЛУХАЛИ: Різне. Дєньга В.А., депутат районної ради, повідомив, що після 

сильної зливи при в’їзді в с.Глибочок розмило велику частину дороги. Він 

силами свого підприємства «залатав» частину дороги. Запитав до кого він чи 

сільська рада мають звернутися, щоб вирішити питання ремонту цієї дороги. 

Микитюк С.М., голова райдержадміністрації відповів, що необхідно 

звернутись до райдержадміністрації. 

 

      Головуючим засідання комісії оголошено закритим. 

 

 

 

Голова комісії                                                                           С.В. Котвицький 

 

 

Секретар комісії                                                                        Т.І. Голік  
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